
 

verslag openbare vergadering 
 

Maandag 9 oktober 2023  

Aanwezig: Joop van Burk, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Henry van Furstenberg, Cecilia 
Gudrun Kollerics, Maria Heijne, Mariska van Huissteden, Karin keur, Sonja Koper, Ingrid van 
Tienhoven (not.) 
Afwezig: Marc Vooges 

 
1. Opening en Vaststellen Agenda.  

A. Vergadering wordt geopend en de agenda overeenkomstig vastgesteld 
B. Het Afscheidsetentje is naar wens verlopen.  
 

2. Bespreken of de gemeente Zandvoort een Inclusieagenda heeft. 
Op basis van de presentatie van Cecilia wordt door de Adviesraad besloten 
dat het goed is om een advies uit te gaan brengen over het ontbreken van 
Inclusiebeleid ofwel het niet goed toegankelijk zijn van Zandvoort voor 
gehandicapten. Ineke en Cecilia gaan een concept advies opstellen.   
 

3. Vastellen verslag 4 september en bespreken Afspraken en Actielijst  
4 september 2023 
Verslag 4 september wordt met 1 wijziging vastgesteld. 
De afspraken en actielijst van 4 september wordt bijgewerkt en vastgesteld 
Nieuwe acties worden tijdens de vergadering toegevoegd. 
Maria , Beatrijs en Ingrid stellen een plan op voor de Participatieprijs. 
 

4. Gesprek over het bereiken van jongeren met Marieke Lowiessen en Ali Al 
Zubaidi 
Als we meer de mening van de Zandvoortse Jeugd en Jongeren willen horen 
dan is het goed om naar hen toe te gaan en te vragen: “Waar mogen we 
met jou over nadenken?  
Vanuit Pluspunt jongerenwerk zijn Buurtparticipatie-buurt community van 
belang. Het gaat dan over sportverenigingen, culturele verenigingen, 
ouders, scholen. Er naar streven dat jongeren in een betrouwbare, veilige 
omgeving op kunnen groeien. Er is specifieke aandacht voor de jonge 
mantelzorgers. Wanneer er voor een jeugdige of jongere meer hulp nodig is 
dan is er veel aandacht voor een warme overdracht naar de preventietafel 
van het CJG, Pre Mens ambulante ondersteuning, of het regelen van een 
overbrugging naar het Trimbos Instituut.  



 
Wanneer we het hebben over deelname van jongeren, gaat het om een 
integrale aanpak met verschillende organisaties tegelijk en waar de 
jongeren het startpunt zijn in de samenwerking. Marieke en Ali zijn hier al  
gesprekken over aan het voeren. Als dit meer concreet wordt zal de 
Adviesraad erbij betrokken worden. Groot aandachtspunt is 
ontmoetingsplekken in Zandvoort. Een grotere ,liefst aan het strand, en 
kleinere waar het droog is en je kan zitten. Om dit te realiseren zou de 
Adviesraad een rol kunnen spelen, bijv. in het kader van de Omgevingswet 
die er aan zit te komen. We hebben het programma 2023-2024 van het 
kinder- jongerenwerk ontvangen en zullen dit agenderen voor de volgende 
vergadering en dan aan Pluspunt terugkoppelen. 
 
Pauze 

 
5. Terugkoppeling regionaal IZA/Gala overleg 

Mariska van Huissteden en Joop van Burk   
Er is al veel informatie per mail toegestuurd.  
Mariska stuurt nog een link. Op dit moment is het nog vooral 
inventariserend. Nadere concretisering volgt. De gemeente Zandvoort zal 
keuzes moeten maken waar ze haar geld aan uitgeeft m.b.t. IZA/GALA. 
Voorlopig is het een kwestie van het volgen van het proces en tegen de tijd 
dat duidelijk wordt wat dit voor Zandvoort zal gaan betekenen, ligt het voor 
de hand dat de Adviesraad gevraagd of ongevraagd in beeld komt 
 

6. Stand van zaken opleidingstraject 
Op 18 oktober 2023 spreken Ineke, Beatrijs, Mariska, Karin en Ingrid over 
het opleidingsprogramma voor de Adviesraad.   

 
7. Bespreken concept Jaarplan 2024 

Armoede/bestaanszekerheid en inburgering en asiel worden als 
onderwerpen nog toegevoegd. Ook de participatieprijs moet meegenomen 
worden.  Joop past e.e.a. aan. Het jaarplan 2024 komt nog een keer terug in 
de vergadering. Joop en Ingrid stellen de begroting 2024 op.   
 

8. Rondvraag 
Geen punten 
 

9. Sluiting 
 


